
Referat fra: Generalforsamlingen på Den gamle Digegård 24 juni 2012. 

 
Formand Søren Jensen bød velkommen til 45 fremmødte som repræsenterede 34 grunde, 

heraf 3 ved gyldig fuldmagt. 

 
1. Valg af dirigent: Bestyrelsen foreslog Ib Eriksen – som enstemmigt blev valgt. 

 

2. Formandens beretning:  

 Orienterede om bestyrelsens mødeaktivitet. 

 Spildevandsplan for Lolland Kommune er godkendt frem til 2021. 

 Digelaget havde arbejdet med mulighed om jord i forbindelse med Femern Bælt 

projektet, men det ville blive for dyrt. Endvidere arbejdes der på nye vedtægter. 

 Orientere om sidste års store nedbørmængder. 

 Ny beplantning, og bestyrelse så gerne grundejere tog ejerskab af at få plantet flere 

frugttræer. 

 Aktivitetsdagen bliver den 23 august, der kan tilmeldes til Kristina Pedersen tlf. 

30587650 eller mail: ossykat@gmail.com  Eftermiddagen afholdes hos Merete Meisel 

Hummingen Strandvej nr. 59 

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 

 

3. Regnskabet: Det reviderede regnskab for 2012 blev gennemgået og enstemmigt 

vedtaget. Budget fremlagt og kontingent blev fastsat til fortsat at være 700,00 kr. 

 

4. Valg af kasserer: Ole Roug modtog ikke genvalg – grundet fraflytning. Ny kasserer blev 

valgt Flemming  Grættrup Hummingen Strandvej 16. mail: graettrup@gmail.com 

 

5. 5a, 5b, 5c,   bestyrelsesmedlemmer og bestyrelsessuppleant var genvalg. 

 

6. 6a, 6b, revisor og revisorsuppleant var genvalg. 

 

7. 7a Indkomne forslag fra bestyrelse: Der skulle stemmes om: ”Bestyrelsen gives mandat 

til at lade udarbejde et Skitse og detailprojekt med tilhørende beskrivelser i henhold til 

oplæg gennemgået på generalforsamlingen.” 

Formanden havde indlæg som omhandlede hele udfordringen om at gøre noget ved 

afvandingsproblematikken. Derefter havde bestyrelsen indbudt Kjeld Morel til at komme 

med et oplæg til muligheder for et nyt afvandingssystem, og hvad  myndigheden 

(kommunen) havde tilkendegivet.  

Skriftlig afstemning: Forslaget vedtaget med 32 ja 2 nej 0 blanke. 

Bestyrelsen vil lægge indlæggene ind på hjemmesiden.  

 

8. Eventuelt: Flere forslag og meninger fremført. Ikke vedtaget men noteret af bestyrelsen. 

 

Afslutning: Formanden takkede for gode drøftelser på generalforsamlingen samt tak til 

dirigenten og til Kjeld Morel. Speciel tak til Ole Roug for den indsats han havde udført, og 

til bestyrelsen. 

Herefter ønskede formanden alle en god sommer. 

 

Generalforsamlingen hævet. 

 

mailto:graettrup@gmail.com

